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German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 16 óra 01 perckor megnyitja. Elmondta, hogy Sághy Krisztián képviselő 
munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt venni az ülésen, Molnár Gábor képviselő késését 
jelezte. 
 
Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását. 
 
A napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (3 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértett. 
 
1./ Berkenyei Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2022-2023 nevelési év beszámolója  
Előadó: Szinovszki Ágnes óvodavezető 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
German József polgármester: 
Óvodánk, bölcsődénk az elmúlt évek óta nagyon jó munkát végez véleményem szerint, a 
gyermeklétszám folyamatosan nő. Az elmúlt időszakban sok ellenőrzést kapott mindkét 
intézmény, az ellenőrök szerint mintaszerűen rendben van minden mind külső-belső szempontból, 
mind az adminisztrációs tevékenység szempontjából is, ezt nagyon jó volt hallani.  
 
Szinovszki Ágnes intézményvezető: 
Úgy érzem elég terjedelmesre sikerült a beszámoló. 23 fővel zártuk az elmúlt nevelési évet, 
amelyet egy szóban határoznék meg, tehetséggondozás. Nagyon jó és kiemelt képességű 
gyermekekkel dolgoztunk a nagycsoportosok vonatkozásában, több pályázatot nyertünk, részt 
vettünk vers és prózamondó versenyen, több rajzpályázaton indultunk, ahonnan díjakat 
hozhattunk haza. Ezekkel a gyerekekkel településünk rendezvényein is jeleskedhettünk, és valóban 
egy olyan gyerekanyagot adtunk ki az iskolába, jelen esetben Nógrádra, ahonnan most nagyon sok 
pozitív visszajelzést kapok, hogy a berkenyei gyerekek kimagasló teljesítményt nyújtanak. 
A nehéz gazdasági helyzetet igyekeztünk szem előtt tartani minden tekintetben. 
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A tavalyi évben sikerült elintézni a gyerekek logopédiai fejlesztését, a szakszolgálat 
mogzásfejlesztést is biztosított részünkre, ami nagyon hatékony volt, idén sajnos szakember 
hiányában nem kaptuk meg. 
A nemzetiségi óvónői pályázat újra kiírásra került, sajnos eredménytelenül zárult. 
Februártól hatalmas ellenőrzés sorozat vette kezdetét az óvodában és a bölcsődében is. Az 
intézmények teljes dokumentációját áttekintették, a vélemények jók, pozitívan értékelték az 
intézmény munkáját. Nagyon jó szakmai csoport áll mögöttem mind az óvodában mind a 
bölcsődében, ezt az eredményt, amit elértünk annak köszönhetem, hogy ilyen kollégák vesznek 
körül. 
Nagyon szépen köszönöm a támogatást, elsősorban polgármester úr támogatását, így tudtuk végig 
vinni az évet.  
 
German József polgármester: 
Viszonylag gyakran megfordulok mindkét intézményben, mindig jó érzés látni a kiegyensúlyozott, 
boldog gyermekeket. Gratulálok az elmúlt időszakhoz, bízom benne, hogy a jövőben is ezen a 
színvonalon folytatódik a munka. 
 
A képviselő-testület is köszönetét fejezte ki az intézményvezető felé, majd a Berkenyei 
Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2022-2023. nevelési év beszámolóját az előterjesztésnek 
megfelelően egyhangúlag (3 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadja és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

57/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenyei 
Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2022-2023. nevelési év beszámolóját az 
előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadja. 
A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy az intézmény zökkenőmentes 
és jó színvonalon történő működéséről továbbra is gondoskodjon. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: intézményvezető 

 
2./ Berkenyei Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2023-2024 évi munkaterve 
Előadó: Szinovszki Ágnes óvodavezető 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
 
Szinovszki Ágnes intézményvezető: 
Az idei év nagyon nehéz lesz a mi szemszögünkből, a státusztörvény még számunkra is egy 
ismeretlen szakterület, már most nagy adminisztrációt vesz igénybe, az önértékelés és a 
tanfelügyeletnek bizonyos részei elvesznek és értelmetlenné válnak. A törvény beiktat egy 
teljesítményértékelést, engem polgármester úrnak kell értékelnie, nekem pedig a kollégákat. A 
bölcsődei dolgozók közalkalmazottak maradnak, mi pedig közfoglalkoztatottak leszünk. A 
kollégáknak szeptember 29-ig volt lehetőségük a felmondásra, nem élt vele senki. 
A munkatervet egy szóval tudnám jellemezni, felzárkóztatás. A gyerekek nagyon sok fejlesztést 
igényelnek, a logopédiát sikerült elintézni, a mozgásfejlesztést, ahogy említettem szakember 
hiányában nem tudják biztosítani, ezért vállaltam, hogy szerdai napokon magam fogom fejleszteni 
azokat a gyerekeket, akiknek szüksége van rá. 
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A férőhelyeket hivatalosan bővítettük, a gyermeklétszám jelenleg 24 fő, novemberben 26-ra nő. 
Szeretnénk indulni a DDC zöld megoldás pályázatán egy bogárvizsgáló programmal, melyben egy 
interaktív táblát lehet nyerni. Önköltségként maximum 300.000 Ft merülhet fel, de lehet nem is 
lesz rá szükség. 
Továbbra is fontosnak tartom a sváb hagyományok ápolását, melyben nagy segítségem Gill 
Józsefné Nusi néni, aki bejár az intézménybe, hozza a népviseleti ruhákat, mesél a gyerekeknek. 
Szeretnénk elmenni a falumúzeumba, megnézni a babakiállítást is. 
Mivel sok a kiscsoportos gyermek, ezért idén a környezetvédelmet szeretnénk főleg kidomborítani. 
A bölcsődébe jelenleg 8 gyermek jár, folyamatosan megy a beszoktatás, december végére 12 lesz 
a létszám, többségben már a berkenyei gyermekekkel.  
 
A képviselő-testület a Berkenyei Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2023-2024. évi munkatervét az 
előterjesztésnek megfelelően egyhangúlag (3 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadja 
és az alábbi határozat született: 
 

58/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenyei 
Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2023-2024. évi munkatervét az 
előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadja. 
Felkéri az intézményvezetőt, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: intézményvezető 

 
 
Szinovszki Ágnes intézményvezető 16 óra 54 perckor elhagyta az üléstermet. 
 
 
3./ Tájékoztatás a 2023. évi költségvetés 08.31-i állapot szerinti teljesítéséről 
Előadó: Székely András Sándor alpolgármester 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
 
German József polgármester: 
Az év első felére az mondtuk, hogy nem kezdünk hozzá beruházáshoz, meglátjuk hogyan alakul a 
költségvetésünk helyzete, a bevételeink, kiadásaink. Most már látjuk, úgy gondolom jól alakultak 
a dolgok, ami azért is fontos, hiszen ennek függvénye az, hogy milyen fejlesztéseket, 
beruházásokat tudunk megvalósítani. 
 
Székely András Sándor alpolgármester: 
Úgy gondolom, hogy nem állunk rosszul, főleg ahhoz képest ahogy indítottuk az évet a tervezésnél. 
Időarányosan kifejezetten jól állunk. A bevételek 85 %-on, a kiadások pedig 66 %-on állnak az 
augusztus 31-i állapot szerint. Az adóbevételek a tervezetthez képest is sokkal jobban alakultak, 
kiadási oldalon van jó néhány költségelem, ahol akár többszörösét is elköltöttük már az éves 
előirányzatnak. Ha az összképet nézzük nagyon jó, ha csak a kiadási oldalt nézzük, akkor úgy 
sikerült az időarányos költést megtartani, hogy valójában beruházások még nem voltak. Még ezzel  
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együtt is úgy néz ki, hogy az idei évünk jól fog alakulni, marad némi tartalékunk átfordulva a 
következő évre is, továbbra is meg tudjuk tartani a takarékos gazdálkodást és el tudunk kezdeni 
néhány beruházást. Erre igazán nem számítottunk, a közel 10 millió forintos szolidaritási elvonás 
felborította az eredeti terveinket, de ezzel a takarékos gazdálkodással azt gondolom sikerült jól 
megoldani. Úgy vélem, hogy a tervezett beruházások egy részét jól meggondoltan, de el lehet 
kezdeni. 
Az óvodának külön költségvetése van, ott abszolút időarányosan alakulnak a bevételek és kiadások 
is.    
 
 
German József polgármester: 
Bevételi oldalon valóban nagyon jó a helyzet, a kiadási oldal pedig abszolút időarányos. 
Szeptemberben nagyon jó bevételeink voltak elsősorban az iparűzési adót tekintve, jóval több adót 
szedtünk be idáig, mint tavaly egész évben. Jelen pillanatban összességében nagyon jól állunk, nem 
sok önkormányzat tudja ezt elmondani magáról, köszönhető az adófizetőknek, az igen jól 
funkcionáló Faluszövetkezetnek, ők kimondottan nagy adófizetők ebben a kis községben.  
 
 
A képviselő-testület a 2023. évi költségvetés 08.31-i állapot szerinti teljesítéséről szóló 
tájékoztatást az előterjesztésnek megfelelően egyhangúlag (3 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) elfogadja és az alábbi határozat született: 

 
 

59/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2023. évi 
költségvetés 08.31-i állapot szerinti teljesítéséről szóló tájékoztatást 
elfogadja. 
A testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 2023. évi költségvetés 
végrehajtásáról gondoskodjanak és szükség esetén átcsoportosításra 
tegyenek javaslatot. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester és jegyző 
 

 
17 óra 08 perckor Molnár Gábor képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 
 
4./ Tájékoztató a Közös Hivatal 2023 évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 

 Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn jegyző: 
A részletes beszámoló kiküldésre került a testület részére. Az állami támogatások a székhely 
településre, Nógrádra érkeznek, onnan kerül átutalásra a Közös Hivatal részére.  
Az állami támogatás kevés, a 2023-as évet maradvány nélkül kezdtük meg. A költségek nagy részét 
a munkabérek teszik ki, ezen felül vannak üzemeltetési költségek, postaköltségek, bankköltségek, 
bérleti díjak. A könyvelői díj éves szinten sajnos elég magas. Cafetéria juttatás nem volt betervezve, 
azonban a cafetéria szabályzat szerint jár a dolgozók részére, így ez is plusz kiadásként jelentkezett. 
A dolgozók július 1-től 10 %-os béremelést kaptak.  
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Bevételek az állami támogatásból és az esküvőkből származnak. 
Az október 9-i állapot szerint úgy néz ki, hogy az év végi elszámolásnál mindkét önkormányzatnak 
ki kell egészíteni a Közös Hivatal költségvetését, ez év végén Berkenye esetében nagyságrendileg 
3 millió forintot jelent majd. 
 
German József polgármester: 
A könyvelők segítségével alaposan meg kell vizsgálnunk, hogy miből adódik ez a nagy hiány, ami 
az elmúlt években közel sem volt ekkora mértékű.  
A Közös Hivatal költségvetése kiemelt feladatként kell szerepeljen. 
 
 
A képviselő-testület a Közös Hivatal 2023 évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló 
tájékoztatót az előterjesztésnek megfelelően egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) elfogadja és az alábbi határozat született: 
 

 
60/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 

 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Közös 
Önkormányzati hivatal 2023. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló 
tájékoztatót elfogadja.  
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a 2023. évi költségvetés végrehajtásáról 
gondoskodjon és szükség esetén átcsoportosításra tegyen javaslatot. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: jegyző 
 

 
 

5./ Fejlesztési, beruházási tervek 
 Előadó: German József polgármester 
 

German József polgármester: 
A szellemház tulajdonosa által megfizetett víziközmű hozzájárulás összegét lekötöttük, a lakóparki 
bizottsággal együtt fogjuk eldönteni, ebből milyen beruházásokat fogunk megvalósítani azon a 
részen. 
A fejlesztéseket, beruházásokat két részre osztanám, az egyik rész, amiket biztosan meg 
szeretnénk valósítani, ezekről szükséges most döntést hoznunk, a másik rész, pedig amelyeket a 
további bevételektől tennénk függővé, ezekről nem szükséges most döntést hozni. 
Amiket biztos, hogy megvalósítanánk, ezek nagyrészt ajánlatokkal és elemzésekkel rendelkeznek: 
- Rákóczi utca járda építésére a legkedvezőbb árajánlat 1.220.000 Ft + ÁFA, a lakóktól a korábbi 

gyakorlatnak megfelelően próbálok ehhez hozzájárulást szerezni. 
- Tornaterem felújítására a német nemzetiségi önkormányzat nyert 2,5 M Ft-ot, ezen felül 3 cég 

hozzájárul a felújításhoz, az adományaikból lesz körülbelül további 3 M Ft értékű hozzájárulás, az 
Önkormányzatnak ki kellene még egészíteni ezt 1.930.400 Forinttal, így egy komplett felújítást 
tudnánk megvalósítani (új napelemes fűtőrendszer, burkolat, álmennyezet, mennyezeti 
szigetelés, vakolat javítás), még szükség lesz önkéntes munkára, az Önkormányzat 
munkatársainak munkájára is. 

 
 
 



7 
 

 
 
 
- Iskola fejlesztésére a legkedvezőbb árajánlat bruttó 1.299.220 Ft, ebben benne van az utca felőli 

oldalon egy új bejárati ajtó, valamint különböző szabályzó szelepek felszerelése és egy tanterem 
mennyezeti szigetelése. 

- Kamerarendszer működtetésére 759.841 Ft-os a legolcsóbb árajánlat. 

Ha ezek a beruházások megvalósulnak, még így is jelentős tartalékunk marad. 
További beruházási javaslataim, amelyekről a még beérkező bevételek függvényében döntenénk, 
ezek a projektek előkészítési szakaszban vannak: 
-    Posta épületének felújítására, eszközbeszerzése nagyságrendileg 500.000 Ft lenne szükséges. 
- Kultúrházban hűtő-fűtő ventilátorok felhelyezése kb. 1,5 M Ft-ba kerülne. 
- Hársas - Ifjúság utca szórt köves úttal történő összekötésére 4,1 M Ft-os ajánlatot kaptam, előbb 

utóbb meg kell csinálnunk, az alsó házak egy esetleges hóakadály miatt nehezen 
megközelíthetőek akár a tűzoltónak, mentőnek tűz vagy betegség esetén, de a csapadékvíz-
elvezetésnek még utána kell járni. 

- A Kossuth utcai támfal helyreállítására közel 8 M Forintba kerülne az árajánlat szerint. 
- A hivatali tető tisztítására ajánlatot kértem, de még nem kaptam meg, véleményem szerint kb. 

300.000 Ft körül lenne. 
- Jövő tavasszal szeretnék a játszótér mellett egy szalonnasütőt és egy kis fedett részt kialakítani 

térkövezéssel együtt. 

Kérem a testületet, amennyiben egyetért, hozzuk meg a szükséges döntéseket. 
 
 
A képviselő-testület a fejlesztési javaslatok megtárgyalása után egyhangúlag (4 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozza: 

 

 
61/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 

 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Rákóczi utcában 
található járda felújítására vonatkozóan a legkedvezőbb nettó 1.220.000 
Forint összegű árajánlatot adó LES ILDZSAS Zrt-vel kíván szerződést kötni.  
A képviselő-testület a tornaterem felújítását támogatja, ahhoz hozzájárul 
bruttó 1.930.400 Forinttal, a felújítást a legkedvezőbb árajánlatot adó 
vállalkozással, a Boltív-Bau Kft. által valósítja meg. 
A képviselő-testület az iskolaépület fejlesztését szükségesnek tartja, a 
legfontosabb munkák elvégzése érdekében szerződést kíván kötni a 
legkedvezőbb bruttó 1.299.220 Forintos árajánlatot adó SIBAL INVEST Kft-vel. 
A képviselő-testület a faluban található térfigyelőrendszert bővíti, két további 
kamera megvásárlását és telepítését finanszírozza. A kamerarendszer 
bővítésével a legkedvezőbb árajánlatot adó DevelNet Kft-t bízza meg, melyért 
bruttó 759.841 Forintot fizet.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az árajánlatoknak 
megfelelő szerződések megkötésére és a munkák megrendelésére. 
Határidő: 2024. április 30. 
Felelős: polgármester 
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Somlói Zsolt képviselő: 
A patakkal kellene kezdeni valamit, eléggé be van nőve, ki kellene kotortatni. 
 
German József polgármester: 
 A közelmúltam együtt ebédeltem a vízgazdálkodási társulat elnökével, akitől ígéretet kaptam 
szeptember végi kotrásra, nemrég telefonáltam nekik, megígérték, hogy októberben megcsinálják. 
A Magyar Közút Nógrád Megyei Igazgatójával, Lehel Zoltánnal is egyeztettem, ígéret volt az idei 
évre a bekötő út mart aszfaltozására, de elmondása szerint nem kaptak gépórát. 
 
Székely András Sándor alpolgármester 
Kiegészítésként elmondanám, hogy a Kuris házzal is terveznünk kell, amennyiben megkapjuk rá az 
ajánlatot, mivel leírták, hogy ingyen biztos, hogy nem fogják a tulajdonunkba adni. 
 
German József polgármester: 
Az értékbecslés szerint 3.9 M Ft az ingatlan ára, ha eljutunk addig, már 8 éve tart ez a folyamat. 
Továbbá mint kiderült úgy néz ki, hogy a Közös Hivatal költségvetésének kiegészítésére is be kell 
tervezünk 3 M Ft-ot. Az egyéb beruházásokról annak függvényében döntünk, hogy a további 
bevételek, hogy folynak be, például a LEADER pályázatból is várunk 8 M Ft-ot. 
 

 
 

6./ Egyebek 
 Előadó: German József polgármester 

 
 
Posta ügye 
 
German József polgármester: 
Korábban már tájékoztattalak Benneteket, hogy a Posta kiszervezi a postai szolgáltatást a 
településekről. Berkenyén sem bolt, sem a kocsma nem vállalta, ezért abba az irányba indultam el, 
hogy az Önkormányzat veszi át a posta működését. A tárgyalások folynak, a szerződés tervezetet 
megkaptam.  
Tulajdonképpen két lehetőség van. Vagy átvesszük a posta üzemeltetését, ebben az esetben 3 éves 
szerződést kell aláírnunk, fizetni a bérleti díjat és a rezsiköltséget, ami havonta kb. 100.000 Ft-ba 
kerülne az Önkormányzatnak. A másik lehetőség, hogy nem vesszük át és marad a mobilposta, de 
információim szerint nem a jelenlegi formában vállalnák a mobil szolgáltatást, hanem az a tervük, 
hogy a mobilautó bejön a településre, bizonyos időre megáll egy helyen, oda mehetnek az 
emberek. Magam részéről nem szeretném elengedni a postát, mert ha egyszer megszűnik, nem 
lesz többé. Január-februárban kötnénk meg a szerződést és ettől az időponttól kezdődően az 
Önkormányzat üzemeltetné a postahivatalt. 
 
Úgy gondolom erről rövidesen tájékoztatást kell adnunk a falunak, szívesen vennénk, ha véleményt 
nyilvánítanának akár írásban, akár szóban.  
Megkérdeztem azt is, hogy mennyiért adnák el az épületet nekünk. A telek terület nagysága 165 
m2, az épület nettó területe 50 m2, erre kaptunk nettó 5.964.000 Ft-os (+ÁFA) ajánlatot. Úgy 
gondolom, erről le kellene tennünk, nem szükséges nekünk ez az épület. A javaslatom, hogy ne 
vásároljuk meg, de kérem a véleményeteket. 
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Székely András Sándor alpolgármester: 
Egyetértek, semmi sem kényszerít arra, hogy megvegyük, a bérleti díj jelentősen kisebb összeg, 
vagy akár beruházásokkal kiváltható, ha egyszer bármilyen oknál fogva mégis megszűnik a posta, 
akkor valószínűleg kedvezőbb feltételekkel is hajlandóak lesznek eladni. Nem vagyunk rászorulva, 
valójában csak terhet vennénk magunkra ezzel, a település vagyonát érdemben nem gyarapítaná 
mert nincs különösebb értéke. 
 
Somlói Zsolt képviselő: 
Az ár amennyiért adnák, meg amennyiért bérelnénk, nem indokolja azt, hogy megvegyük. 
 
Molnár Gábor képviselő: 
Maradjunk a bérlésnél. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

62/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyar Posta Zrt. 
postaépület értékesítésére vonatkozó árajánlatát túl magasnak találja, így 
nem kívánja megvásárolni az ingatlant.  
Az önkormányzat a posta szerződéses üzemeltetése érdekében tárgyalások 
lefolytatását és az üzemeltetési szerződés előkészítését javasolja a Magyar 
Posta Zrt.-vel. 
Határidő: 2023. január 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
 
Téli felkészülés, hóeltakarításra, csúszásmentesítésre szerződéskötés 
 
A napirenddel kapcsolatban a polgármester elmondta, hogy a tavalyi évben jól működött a 
hóeltakarítás, ezért az idei évben is Keresztes Zsolt egyéni vállalkozóval szeretné megkötni a 
szerződést, gyakorlatilag ugyanazokkal a feltételekkel.  A vállalkozó a rendelkezésre állást, a 
készénlétet a tavalyi áron vállalná, a tényleges munkavégzés óradíját azonban 28.000 Ft-tól 30.000 
Ft-ra emelné. 
 
A testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot 
hozza: 

63/2023.(X.09.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja 
Keresztes Zsolt egyéni vállalkozó hóeltakarításra és síkosságmentesítésre 
vonatkozó árajánlatát. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az árajánlat 
szerinti hóeltakarításra és síkosságmentesítésre vonatkozó szerződést írja 
alá és annak betartásáról gondoskodjon. 
Határidő: 2023. október 31. és folyamatos 
Felelős: polgármester 
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Falugyűlés tartása 
 
German József polgármester: 
Korábban az volt az ígéretem, hogy évente két falugyűlést tartunk. Javaslom, hogy a következő 
falugyűlés időpontja 2023. november 19. vasárnap 15 óra legyen. 
 
A testület tagjai a javaslattal egyetértettek, kérték a polgármestert, hogy a gyűlésről a lakosságot 
minden fórumon keresztül tájékoztassa. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

64/2023.(X.09.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2023. 
november 19-én vasárnap 15 órakor falugyűlést kíván tartani.  
Helye: Berkenye, Kultúrház. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a falugyűlés időpontjáról és 
helyszínéről a lakosságot tájékoztassa. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
Egyéb tájékoztatások 
 
German József polgármester: 
160.000 Ft összegben vásároltam 21 db nagyobb méretű konténeres vérszilvafát, a falu bevezető 
szakaszán szükséges kipótolni az elszáradt fákat, a kereszt után korábban mindenféle fát ültettek, 
azokat kiszedjük és ezáltal végig egy szép, egységes vérszilva fasorunk lesz. 
A faludíszítést láthattátok, köszönöm a résztvevőknek, nemzetiség részéről Juditnak és Rékának és 
a Borókás hölgyeknek, hivatalsegédünknek. Örülnék, ha a mi falunk is úgy nézne ki ahogy sok más 
falu, de sajnos itt sem volt aktív a falu nagy része. A Faluszövetkezet szépen feldíszítette a saját 
főterét. Jó lenne olyan szép előkerteket is látni, mint ami a hivatal szomszédságában található. 
 

 
Pályázatok 
 
A napirend keretében German József polgármester tájékoztatta a testületet arról, hogy több 
pályázat került beadásra az egyesületek nevében. A sportegyesület az öltöző és a kisház között egy 
motoros, vászon előtetőre pályázik, a hagyományőrző egyesület nevében a vérszilva fesztre, a 
nemzetiség nevében pedig nemzetiségi ruhákra és svábbálra került benyújtásra pályázat. 
A polgármester elmondta, hogy a Málna-köz és az Ifjúság utca egy szakaszának felújítására 
benyújtott MFP pályázat tartaléklistára került. 
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MÁV ügy 
 
A napirend keretében a polgármester beszámolt arról, hogy a MÁV beruházási és fejlesztési 
igazgatója az elmúlt héten csütörtökön jött volna Berkenyére egy megbeszélésre, sajnos az utolsó 
napon lemondta. Tájékoztatása szerint jelenleg forráshiány van, ennek ellenére a polgármester azt 
kérte, hogy kerüljön kiírásra a felújítási pályázat. 
 
 
Naperőmű park 
 
A polgármester elmondta, hogy a szabályozás sajnos továbbra sem teszi lehetővé, hogy a 
naperőmű park megépüljön, a pénz értéke egyre kevesebb.  
Minden feltétel adott arra, hogy rövidesen felszereljék az elektromos töltőt, bízik benne, hogy ez 
rövidesen megtörténik. 
 
 
A képviselő-testület ezután zárt ülésen folytatta tovább munkáját. 
 
 
Nerpel Árpádné nemzetiségi képviselő 18 óra 28 perckor elhagyta az üléstermet. 
 
 
 
 

                 K.m.f. 
 
 

   German József                  Ciuleacné Drajkó Adrienn 
           polgármester                                                           jegyző 
 
  


